
DATATEKNIKSEKTIONEN INOM TLTH
SEKTIONSSTYRELSEN

Styrelsemötesprotokoll
2009–03–24

Protokoll styrelsemöte S09

Närvaro: Felix Aronsson Ordförande
Sofie Eliasson Sekreterare
Fredrik Andersson Skattmästare
Fredrik Gullstrand Cafémästare
Olof Svensson Sexmästare
Erik Iveroth Överphös
Edward Linderoth-Olson SRD-ordförande
Tobias Johannesson Programmästare
Johannes Jakobsson Källarmästare
Jacob Gradén Revisor
Björn Nilsson Revisor
Erik Lundh E-ordförande

§1 OFMÖ Mötesordförande Felix Aronsson förklarade mötet öppnat kl 12:08

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes

§3 Adjungeringar Inga adjungeringar

§4 Föredragningslista Godkännes med tilläget §8.3 Safari §8.4 tandem §8.5 Möten §8.6
Foton

§5 Föregående mötes
protokoll

Protokoll S08, godkännes med ändringar.

§6 Beslutsuppföljning Beslutsuppföljningen ser ut som följande:

Nr Beslut Genomförs av Beslutat Redovisas
6 Reperation av projektor Erik S03 S09
7 Styrelsetröjor Felix S02 S09
9 Inköp av kassaapparat Olof S05 S09
11 Lux-affisch Sofie S06 S09
12 Fix av projektorduk Johannes S08 S09

Styrelsen beslutade:

att Erik delegerar över punkten reperation av projektor till To-
bias och bordläges vidare till nästa möte

att punkten styrelsetröjor stryks från beslutuppföljningen

att punkten inköp av kassaapparat rapporteras S10

att punkten Lux-affisch strykes från beslutsuppföljningen

att punkten fix av projektorduk strykes från beslutsuppföljning-
en

§7 Mötesrapporter SRD har haft två möten sen senaste rapportering. Flicka på teknis
är uppe som diskussion under mötena.
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Cafémästaren har haft faktureringsmöte

Olof hälar att sexet åker till tyskland på fredag.

Erik hälsar att fadderintervjuerna snart drar igång.

Johannes har kommit fram till att sektionen behöver en skruv-
dragare, kommer att köpa in en under nästa vecka.

§8 Meddelanden Felix hälsar att vi ska till TAT om några timmar

Erik hälsar att vi måste vara noggrannare med hur vi sköter våra
tillstånd.

Biljettsläppet till Jubileet har startat, försäljningen kommer ske
under lunchtimmarna.

Torsdag är det styrelsefest på F-sektionen

Felix hälsar att det är JFF(ff) på lördag

Björn hälsar att mästerierna sköter inventeringarna bra men att
de är dåliga på att sprida informationen vidare till revisornerna.
Björn säger bättring!

Riktlinjer om hur affishering ska skötas bör diskuteras. Styrel-
sen beslutade att ett analogt månadsschema över information till
sektionen bör ordnas, Felix får uppdraget att se över ett förslag
på hur detta kan ordnas.

§8.2 Safari Stryrelsen ska ta hand om kårsafarit under nollningen. Felix får
ansvaret att styra upp hur vi vill anordna det hela.

§8.3 Tandem EFD fick inget tillstånd i form av bussar under Tandem alltså
får vi inte medverka i år. Styrelsen står bakom ett förslag om att
EFDK ordnar ett pirat tandem. En överklagan har skickats till
det beslutande organet och ett möte kommer hållas tisdag nästa
vecka om hur de ska gå tillväga.

§8.4 Möte Sektionsmöte 1

• Mötet äger rum 29 april, motionsstop gäller 7 läsdagar in-
nan mötet. Kallelse till mötet anslås senast 10 läsdagar in-
nan mötet.

Budgetmöte

• Styrelsen ska se över budgeten. Felix ska göra en doodle på
förlag på datum och förberedelser innan sektionsmötet.

Omorganisation

• Diskussioner kom upp under policymötet under lördagen
om en eventuell omorganisation inom mästerierna. Ett mö-
te bör bestämmas för att diskutera frågan vidare.
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Fotografering av styrelsemedlemmar

• Felix ska fixa en doodle om förslag på aktuella datum.

§9 Fotokatalog Ett samarbete finns mellan representanter från V och I sektionen
att de vill ordna en yearbook över nollorna samt styrelsen under
året 2009. Fotograferingen kommer ske under LIGG.

§10 Övrigt Förslag om en införskaffning av Coca-Colamojt. Lux har kollat
upp alternativ och hyra av en sådan mojt skulle ligga på 800kr/mån.
Styrelsen beslutar att avvakta i frågan men Lux får gärna kolla
över billigare alternativ om vi skulle få för oss att köpa in en till
sektionen.

Lånekort för saltoläsarna i iDét finns att låna hos johannes.

Fönstret vid glasverandan bör fixas, styrelsen beslutade att det
är upp till gamla styrelsen/Erik kolla upp förslag på hur vi ska
ställa oss i frågan om finansiering.

§11 OFMA Mötesordförande Felix Aronsson förklarade mötet avslutat kl 13:07

Vid protokollet

Sofie Eliasson
Mötessekreterare

Justeras

Felix Aronsson
Ordförande
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